
Protok6l nr XLVII/18

przebiegu obrad Rady Miasta Wloclawek

w dniu 2 sierpnia 2018r'

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Woclawek,

ZielonY RYnek 11113



W dniu 2 sierpnia 201.8 roku o godzinie 12:00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek przy ul.

Ziefony Rynek 77/73 rozpoczely siq obrady XLVII sesji Rady Miasta Wtoctawek Vll kadencji,

kt6rq zwolal w trybie art. 20 ust.3 ustawy o samorzqdzie gminnym na wniosek Prezydenta

Miasta z dnia 30 lipca br. ikt6rej przewodniczyl Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal

Sobolewski.

Ad. 1
Sprawy organizacylne
- otwarcie sesji

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski otworzyl obrady XLVII sesji Rady Miasta

Wloclawek, witajEc Prezydenta Miasta - Pana Marka Wojtkowskiego, ZastQpc6w Prezydenta

Miasta, zebranych na sali urzqdnik6w, przedstawicieli medi6w, mieszkaric6w miasta oraz

radnych uczestniczqcych w obradach.
- stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radnY Rafal Sobolewski

stwierdzil, 2e na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listE

obecnoici 22 radnvch, a zatem obrady sesyjne w dniu 2 sierpnia br. sq prawomocne'

Lista obecnosci radnych z XLVII sesji Rady Miasta stanowi zat4cznik do protokolu'

Lista os6b uczestniczqcych w xLVll sesji Rady Miasta stanowi zatEcznik do protokotu.

- przyjQcie protokolu z obrad XtVl sesji Rady Miasta

Przewodniczacy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ie w Biurze Rady Miasta

oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta udostqpniony byi do wglqdu projekt

protokolu z obrad XLVI sesji Rady Miasta wioclawek Vll kadenc.li, kt6ra odbyla siq w dniu 17

lipca 2018 roku, z kt6rvm radni mogli siq zapoznai i wniesi ewentualne uwagi. Nie

zgloszono uwag, poprawek i uzupelnieh.
- zmiany do porzqdku obrad XLVII sesii

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal sobolewski poinformowat, 2e radni wraz z

zawiadomieniami o obradach sesyjnvch otrzymali porzqdek obrad, dlatego te2 zwr6cif siq z

zapvtaniem czy ze strony radnych sq wnioski dotvczEce zmian tego porzqdku Ze swej strony

Przewodniczqcy Rady Miasta przypomnial, 2e zgodnie z art. zo ust. 4 ustawy o samorzqdzie

gminnym do zmiany w porzqdku obrad wymagana jest zgoda wnioskodawcy, gdy2 obrady

sesyjne zwoiane zostaly w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzle

gminnym oraz 5 43 Statutu Miasta wlocfawek w zwiazku z wnioskiem Prezydenta Miasta.

Z uwagi na fakt, i2 nie zgloszono zmian, Przewodniczqcy Rady Miasta przystapil do realizacji

porzqdku obrad.

Ad.2
riojekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie powierzenia sp6lce komunalnel

Przedsiebiorstwu Gospodarki Komunalnej ,,Saniko" Sp6lka z o'o' we Wloclawku

obowiqzku wynikajqcego z zadania wlasnego gminy dotyczqcego unieszkodliwiania

odpad6w komunalnych z terenu Miasta wloclawek w Regionalnym zakladzie utylizacji

Odpadriw Komunalnych w Machnaczu.

Przewodniczacy Rady Miasta radny Rafat sobolewski poinformowaf, 2e Przedsiqbiorstwo

Komunalne,,saniko" ubiega siq o dofinansowanie przedsiqwziqcia pn.,,Modernizacja linii

sortowniczej w RIPoK w Machnaczu oraz doposa2enie PSZOK we Wloclawku" ze irodk6w



Programu Operacyjnego Infrastruktura iSrodowisko. Wniosek zostal zfo2ony przez Sp6lkq w
roku 2017 i w wyniku przeprowadzonej oceny merytorycznej oraz w oparciu o kryteria
formalne zostat pozytywnie oceniony. Zgodnie z wytycznymi Ministerstwa lnfrastruktury i

Rozwoju w zakresie reguf dofinansowania z program6w operacyjnych istnieje obowiqzek

dolqczenia do wniosku dokument6w potwierdzajAcych powierzenie Sp6tce uslug

publicznych. Sp6lka spelnila ten obowiqzek zalqczajqc Uchwafq podjQtE przez RadQ Miasta w

roku 2015 Nr Xl/89 oraz umowq wykonawczq z dnia 29 wrzeinia 2015r. zawartq pomiqdzy

Sp6fkq Saniko a Gmina Miasto Wtoclawek. W wyniku dokonanej oceny Sp6tka zostala

wezwana do zto2enia wyja(nieri oraz ewentualnej poprawy wniosku miqdzy innymi w

zakresie dolqczenia uzupetnionej Uchwaly Rady Miasta oraz zmienionej umowy

wykonawczej. Dokumenty powinny zostai poprawione w taki sposdb, aby uwzglqdnialy

powierzenie Sp6lce PGK ,,Saniko" takie zadari zwiqzanych z prowadzeniem Punktu

Selektywnej Zbi6rki Odpad6w Komunalnych PSZOK we Wloclawku. W zwiqzku z powyiszym

taki te2 .iest pow6d dzisiejszych obrad, gdy2 aby m6c ubiegai siq o dofinansowanie

niezbqdne jest podjecie stosownej uchwafy.

opinia Komisii Stafei Radv Miasta
Projekt ww. uchwafy rozpatrzyta oraz jednomy6lnie pozytywnie zaopiniowala Komisja

Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta. opinie w przedmiotowej sprawie przedstawil Radzie

Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Andrzej Pafucki.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww'

zagadnieniem.

W dvskusii udziat wzieli:
Gtos zabrala radna Olsa Krut-Horonziak, kt6ra zwr6cila siq o podanie informacji dotyczqcej

kwoty brutto calego projektu oraz ile wynosi dofinansowanie brutto do tej kwoty'

Glos zabral radnv Jaroslaw Chmielewski. kt6ry zwr6cil uwagQ na merytorycznq jako6i

sktadanvch wniosk6w, poniewa2 takie sytuacje nie zdarzajq sie po raz pierwszy za przykfad

mo2e sluiyi sprawa wniosku dotyczqcego przejazdu na ul. Kaliskiei, pomimo wyznaczenia

dw6ch termin6w dokumenty nie zostaty dostarczone. Pan radny odni6st siq do dostarczonej

a niepodpisanej opinii prawnej do ww. uchwaly, kt6ra zawiera watpliwoSci dotyczqce

przedloionego projektu uchwaty. w zwiqzku z tym Pan radny zwr6cil siq o wyja6nienie tej

kwestii jak r6wnie2 zwr6cil siq o wyja6nienie uwag zawartych w tej opinii prawnej. Ponadto

Pan radny zwr6cil siq o wyjainienie czy nie wystQpuje kolizja pomiqdzy umowE zawartE ze

sp6lkq, kt6ra wylqcznie odbiera, lecz nie za.imuje siq un ieszkodliwian iem odpad6w i czy w

takiej sytuacji nie wystepu.ie zagroienie pozyskania Srodk6w zewnqtrznych w wysokosci 15

mln. zl. Pan radny zwr6cil sie o informacie dotyczqce kondycji finansowej tej firmy za

pierwsze p6trocze br. w zwiqzku z poniesionq stratA ijakie sq w zwiqzku z tym plany

naprawcze oraz jak przebiega proces pozyskiwania nowych odbiorc6w w iwietle

prowadzonel przez 6wczesnego Prezesa a obecnie Zastqpcq Prezydenta Miasta kampanii

reklamowej.
Glos zabral Przewodniczacv Radv Miasta, kt6ry stwierdzit, ie praktyka, aby w opinii prawnej

znajdowalo siq odeslanie do innego dokumentu nie jest prawidlowa i opinia prawna

powinna byi dostarczona lqcznie z pozostatymi dokumentami, aby radni posiadali wiedzq na



temat wszystkich dokument6w w przedmiocie procedowanego zagadnienia. Ponadto

doku ment powinien byc podpisany.

Glos zabral radnv J6zef Mazierski poprosil o informacjq dotyczaca prognozowanego okresu
przyjmowania odpad6w przez wysypisko na Machnaczu oraz dzialari jakie przewiduje siq

podjqc w tej sprawie.

wyja(nil, i2 dofinansowanie jak i wartoSd projektu podano w kwotach netto, gdyi sa to
koszty kwalifikowane, natomiast podatek vat nie jest takim kosztem ileiy po stronie

beneficjenta stqd wartodci podawane sq w kwotach netto. Ponadto ZastQpca Prezydenta

Miasta wyja6nil, ie Ministerstwo oczekuje gwarancji, i2 punkt selektywnej zbi6rki odpad6w

nie ulegnie likwidacji bez wzglqdu na to kto bqdzie realizowal to zadanie na terenie miasta

stqd potrzeba zapewnienia takiego dziaiania. Brak podpisu pod opiniq prawnq wyniknqt

wytqcznie z po6piechu, natomiast zostal r6wnie2 przekazany podpisany dokument.

Odnoszqc siq do kondycji finansowe.j sp6lki Pan Wiceprezydent wyja6nil, ie zakup maszyny

do robienia waty cukrowej mial na celu ocieplenie wizerunku firmy np. dzieciom na

festynach czy innych imprezach w kt6rych uczestniczylo Saniko w przeciwienstwie do

poprzednika z ramienia Pls, kt6ry kupit 3 auta. sp6lka nie posiada problem6w finansowych

oraz nie boryka siQ z innymi zagroieniami. Ponadto Pan wiceprezydent poinformowal,2e

sp6lka wPK zajmu.je siq odbiorem odpad6w w trybie z wolnej reki natomiast

zagospoda rowaniem odpad6w zajmuje siq sp6lka Saniko. Udoskonalenie natomiast linii

sortowniczej spowodowane jest wymogami stawianYmi przez Rzqd oraz Uniq EuropejskE w

zakresie odzvskiwania surowc6w wt6rnych z odpad6w komunalnych stEd pozvskiwanie

Srodk6w zewnqtrznych, abv sprostai tym wymaganiom. Pozyskanie funduszy jest mo2liwe,

lecz niezbqdne jest zapewnienie o funkcionowaniu PSZOKU. Odnoszqc siq do kwestii

zwiqzanej z wydolnosciq wysypiska w Machnaczu Pan wiceprezydent wyja6nil, ii nale2y brai

pod uwagq rozszerzenie obszaru wysypiska, gdy2 powoli zbli2a si9 koniec moiliwo6ci

sktadowania odpad6w na terenie Machnacza, jest r6wnie2 koncepcja, aby czeii odpad6w ze

skladowiska trafiala do spalarn i.

Gfos zabrala radna Olga Krut-Horonziak, kt6ra stwierdzila, ii nie uzyskala wyczerpujEcej

odpowiedzi na swoje zapytania jak r6wniei na temat moiliwosci przyjmowania odpadow

komunalnych i skladowania ich na Machnaczu oraz jaka jest perspektywa rozwoju wysypiska

w kolejnych latach jak r6wnie2 iakie sq moiliwo6ci finansowe takich dziala6. Pani radna

zwr6cila uwagq na brak informacji o kondycji wysypiska w Machnaczu, funkcjonowaniu

dw6ch podmiot6w zajmujqcych siq odpadami komunalnymi na terenie miasta oraz Srodk6w

finansowych kt6re naleiy zabezpieczyi w bud2ecie miasta. Pani radna r6wnie2 odniosla sie

do kwestii opinii prawnej przedloionej radnym zwracajqc uwagq, 2e jest ona

n iewystarczajEca.

Glos zabrai Przewodniczacv Radv Miasta kt6ry wyja6nil, 2e podpisana opinia prawna

sporzAdzona przez radcq prawnego PaniE AnnQ Kaniewska zostata w dniu wczorajszym

przeslana radnym droga elektronicznq, jest ona takze w posiadaniu Pana Przewodn iczqcego.

ponadto Pan Przewodniczqcy zwr6cil uwagq, aby stosowai siq do zasad legislacyjnych

kt6rych brakowato tak2e w przekazanej uchwale.

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie powierzenia sp6lce

komunalnej Przedsiqbiorstwu Gospodarki Komunatnej ,,Saniko" Sp6lka z o.o. we wtoclawku



obowiQzku wynikajEcego z zadania wtasnego gminy dotyczacego un ieszkodliwiania odpad6w
komunalnych z terenu Miasta Wtoclawek w Regionalnym Zakladzie Utylizacji Odpad6w

Komunalnych w Machnaczu.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udzialem 22 radnvch za podieciem uchwafv

opowiedzialo sie 20 radnvch, przv braku gtos6w przeciwnvch oraz 2 glosach wstrzvmuiacvch

5 re.

Po zakoiczeniu procedowania nad ww. zagadnieniem Przewodniczqcy Rady Miasta

poinformowaf,2e w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta podjqla ww. uchwafq w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.3
Zamkniqcie obrad.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat sobolewski dziekujac wszystkim za udziat w

obradach poinformowat, ie wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia zamyka obrady XLVII

sesji Rady Miasta Wtoclawek w dniu 2 sierpnia 2018r.

Zakoriczenie obrad godz.124o

OERADOM PRZEWODNICZYT



Zalacznlkl:

1. Lista radnych obecnych na obradach X[Vlt sesji Rady Miasta Wloclawek.

2. Lista os6b uczestniczqcych w XLVII sesji Rady Miasta Wloclawek.

3. Uchwala Nr XLVII/94/2018 Rady Miasta Wtoclawek z dnla 2 sierpnia 2018r.

zmieniajqca uchwafq w sprawie powierzenia sp6lce komunalnej Przedslebiorstwu

Gospodarki Komunalnej ,,Saniko" Sp6lka z o.o. we Wfociawku obowiqzku

wynikaj4cego z zadania wtasnego gminy dotyczqcego unieszkodliwiania odpad6w

komunalnych z terenu Miasta Wloclawek w Regionalnym Zakladzie Utylizacji

Odpad6w Komunalnych w Machnaczu.
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